
東華三院馬振玉紀念中學 

活動通告 047/20-21 

同路行大使義工小組 

 

敬啟者： 

 

為建立學生的自信心，並培養關懷社區、服務人群的精神，傳揚積極的思想及態度，本校將推行
「同路行大使義工小組」， 貴子弟獲邀參與是次義工小組，茲將有關活動詳情臚列如下： 

 

  

日      期 ： 5月 10、17、24、26、28、31日 

時      間 ： 
5月 10、24、26、28日 : 下午 3:00 – 4:30 

5月 17、31日: 下午 2:30 – 4:00  

地      點 ： 3A課室 

內      容 ： 小組訓練 

對      象 ： 同路行計劃中二及中三級學生 

人      數 ： 8人 

費      用 ： 全免 (所有活動費用，由優質教育基金全數支付) 

 

請  貴家長鼓勵及支持  貴子弟參與是次活動，並於五月十日（星期一）將已填妥之回條逕交社
工麥珮螢姑娘，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9333與麥珮螢社工聯絡。 

 

此致 

貴家長 

 

     東華三院馬振玉紀念中學校長 
 
 
 

_________________________ 謹啟 

（陳妙霞） 

二零二一年五月七日         

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

                                 東華三院馬振玉紀念中學                  班號：          

活動通告 047/20-21 

同路行大使義工小組 

 

敬覆者: 本人為           班學生                       之家長，已知悉上述通告之內容，並  

* 同意 ／ 不同意敝子弟參加同路行大使培訓計劃。(未能參加原因：_________________) 

 

此覆 

東華三院馬振玉紀念中學 

家長簽署:_________________ 

家長姓名:_________________ 

學生聯絡電話：________________ 

家長聯絡電話：________________ 

二零二一年    月     日 

簽妥之回條請交回麥珮螢社工處理 

 



TWGHs C.Y. Ma Memorial College 
Activity Circular 047/20-21 

“Walk with U” Volunteer Group 
 

7th May 2021 
 
Dear Parents 
 
In order to build up students’ confidence and lead a positive lifestyle, our school has organised “Walk with 
U” Volunteer Group for selected students from S2 and S3. Through the training, students will build up a 
positive self-image, positive thinking and caring for the community. Details of the programme are as follows: 
 

Date  : May 10, 17, 24, 26, 28, 31 

Time : May 10, 24, 26, 28: 3:00pm - 4:30pm 

May 17, 31: 2:30pm - 4:00pm  

Venue : Classroom 3A 

Programme details : Training group 

Target students  : S2 and S3 students 

Number of participants : 8 

Fee : Free of charge (Full subsidy will be provided by the Quality Education Fund.) 

 
Please kindly return the signed reply slip on 10th May 2021 (Monday) to Ms. Mak Pui Ieng (the school Social 
Worker). Please feel free to contact Ms. Mak Pui Ieng on 2443 9333 if you have any questions. 
 
Yours sincerely 
 
 
 
 
 
Chan Miu Ha 
Principal 

 
Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail. 

 


